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van:INEEREBEEETR@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:40

aan: IEEEDNN)SEEEDI@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Stuur je de webex door?

eoIEEEc minus!
0d oe 5.1.2e

@minvws.nl

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:38

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Graag!

van:IE CEE vv. >

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:36

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Zal ik even meeluisteren?
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)SEEe minvws n>;TINIE
@ minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:11

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

lk maak een webex; ik zit in interdepartementaal overleg maar daar kan ik wel even tussenuit

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:09

CRIN © minvws.nl>; od. @minvws.nl>

CC: 5.1.2e . of. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Kan 5.1.20 SI

Van: SEE) EESinvws.n>
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:08

) SEER minvws.ol>;IEEE
@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Ik merk bij mezelf gevoelsmatig dezelfde reactie als |ERERY oa.
Tegelijk goed om ons rekenschap te geven van jullie overwegingen. Wil ik graag iets meer van begrijpen, dus kunnen we

Be sia |vanmiddag nog even bellen

Ik kan om 12;15

@minvws.nl

+31 GRRL

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 10:51

) SEEN eminvws. >;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: passage kamerbrief

Er zijn veel partijen die zich melden dat ze ook een testbewijs maken en vragen om de eisen aan toelating of gebruik daarvan.

Als je nu geen uitspraak doet dan moet je de komende tijd die partijen steeds 1-op-1 te woord staan. Daarnaast is er ook veel

druk van bijvoorbeeld BZK (binnenkort zelfs hoog ambtelijk gesprek). Het geeft rust en ruimte door nu al meer richting en

inhoud te geven is mijn inschatting.

Groet!

Ps. 1k eb [ERE gmeegenomen in dit gesprek omdat ze volgende week er is als ik een paar dagen vrij probeer te zijn ©

van:IEEEIEEERMcn invvis. i>Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 10:46

EERE& invws n>;[EERE<BEREDN@ minvws.nl>; SEED

)SEE© minvws.nl>
Onderwerp: RE: passage kamerbrief
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Veel dank! Ik vraag me wel af of we dit nu al aan de Kamer moeten laten weten.

De tekst over de inzet van het testbewijs zelf is nog vrij beleidsarm. We zeggen daar eigenlijk alleen dat we een wetsvoorstel gaan

maken.

Door nu al zo in te gaan op de app kan er wellicht onnodig gedoe komen.

Zouden we deze tekst kunnen bewaren tot een volgende brief? Of hebben jullie het nu nodig voor bijv. de ontwikkeling van de

app?

Is ook een afweging voor [ERE oor, maar ik wou hem even delen.

Met vriendelijke groet,

werkcagen:

ProgrammadirectieCovid-19, afdeling Testen en Traceren
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Afdeling VWS Flex|Pro

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | BRE

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Dubbel


